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ZAPISNIK 

sa 17. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 29. kolovoza 2019. godine u 

prostorijama Općine Maruševec sa početkom u 19:00 sati 

 

 

SJEDNICI SU BILI NAZOČNI VIJEĆNICI:  

Josip Špoljar – predsjednik Općinskog vijeća,  Krunoslav Eršegović, Marijan Fatiga, Josip 

Vrbanec, Franjo Benkus, Stjepan Ivančević, Marko Jurinjak, Željko Krobot, Mario Možanić,  

Tomica Korpar, Vjekoslav Bahun, Dragutin Kišić i Ivica Inkret  

NENAZOČNI: Blanka Glavica-Ječmenica i Branko Mavrek 

 

 

OSTALI NAZOČNI: 

Damir Šprem - načelnik Općine Maruševec; Mario Klapša – zamjenik načelnika; Zdravko 

Kukec – direktor Markom-a d.o.o.; Dragica Korpar - voditeljica zapisnika; Renato Podbojec 

 

 

PITANJA I PRIJEDLOZI VIJEĆNIKA 

Ž. Krobot – svi smo već upoznati sa projektom aglomeracijom. Pitanje je kako napreduje 

aglomeracija i sanacija oštećenja na cestama. Ljudi se jako žale na oštećenja vozila. Što kažu 

izvođači radova na to i kakva je situacija sa rekonstrukcijom igrališta u D. Ladanju. 

Načelnik – što se tiče kopanja i postavljanja cijevi dinamika je jako dobra i paralelno sa time 

kreće u 9. mjesecu sanacija prometnica i to najprije naših nerazvrstanih cesta i onda 

županijske ceste Greda – Vinica koja je neplanirano jako oštećena, a što traži dosta veliku 

investiciju. Ova županijska cesta je pukla cijela i sanacija će koštati preko 4. milijuna kuna. 

Na našim nerazvrstanim cestama ide kompletno van asfalt, iskop 40 cm, dizanje šahta i 

asfaltiranje. Na igralištu na Rudaru izvođač radova ima problema sa travnjakom. Nadzor je 

dao primjedbu izvođaču i tak dugo dok to ne bude sve otklonjeno nadzor ne želi potpisati 

okončanu situaciju i to izvođač mora riješiti. Paralelno sa uređenjem igrališta Općina 

Maruševec priprema projekt energetske obnove svlačionica na igralištu u Donjem Ladanju 

koje su trenutno u katastrofalnom stanju i uopće nisu primjerene za korištenje. Krajem godine 

biti će raspisan natječaj za energetsku obnovu objekata i tu će se prijaviti energetska obnova 

svlačionica u Donjem Ladanju, tako da se paralelno ide sa time. 

 

K. Eršegović – pitanje vezano uz LED rasvjetu. Koja će naselja biti obuhvaćena.ovim 

projektom postave novih LED svjetiljki. 

Načelnik – Postaviti će ukupno 309 novih LED svjetiljki. Ide kompetno Ladanje, Novaki i 

Druškovec, zatim Čalinec i Maruševec gdje su promijenjeni stupovi. U Jurketincu ide 

rekonstrukcija prema staroj školi i onda odmah tu ide nova javne rasvjeta. Znači sve dionice 

na kojima su u prošle dvije godine zamijenjeni stupovi. 

K. Eršegović – što je sa Koškovcem 

Načelnik – on je dalje u planu jer treba u Koškovcu još nešto poriješiti. 

 

T. Korpar – dobro je da se krenulo sa polijevanjem dionica oštećenih aglomeracijom. Šteta što 

se nije prije krenulo sa polijevanjem kako bi se bila barem malo smanjila velika prašina. 

Pitanje je tko financira sanaciju prometnica nakon aglomeracije i da li se trenutno barem 

velike grabe mogu sanirati. 

Načelnik – jako dugo se vodila borba za to polijevanje sa izvođačem radova. Vodogradnja 

tvrdi da se sa zalijevanjem odmah pojavljuju velike udarne rupe, a to se pokazalo i točnim. 
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Općina Maruševec sudjeluje u projektu aglomeracije sa sufinanciranjem u visini 5,72%.  

Nikakvih posebnih troškova vezano uz sanaciju prometnica Općina Maruševec nema. Samo 

gdje mi želimo nekakve svoje dodatne radove kao npr. u Selniku gdje ide proširenje i 

odvodnja tu će Općina Maruševec sufinancirati te dodatne radove Sve što se radi u sklopu 

projekta na trasi aglomeracije tu Općina nema posebnih troškova. Do 15.11. županijska cesta 

mora biti sanirati jer tada počinju zimski uvjeti. Sada da li će to biti asfaltiranje ili betonska 

stabilizacija,  to se trenutno ne zna. 

T. Korpar – da li je Općina što poduzela u vezi kamiona koji neovlašteno voze po ŽC Greda – 

Vinica, a imaju zabranu. 

Načelnik – Od strane Općine poslan je dopis za pojačani nadzor Policijskoj postaji Ivanec 

koja je nadležna za nadzor prometa na toj dionici za navedene probleme sa kamionima. Oni se 

opravdavaju da imaju premalo policijskih službenika i kontroliraju to koliko mogu i koliko im 

kadrovske mogućnosti dozvoljavaju, a s druge strane osobno se uvjerio da policijska patrola 

koja je na lokaciji u Donjem Ladanju uopće nije zaustavila kamion koji se vozio po toj cesti i 

činio prekršaj. 

T. Korpar – zašto Općina Maruševec ne sudjeluje u Špancirfestu naprimjer u Bučogradu koji 

je besplatna promocija Općine, a vidimo da druge Općine sudjeluju. 

Načlenik – dogovorili smo se sa Županijom da će Općina Maruševec iduće godine sudjelovati 

u Bučogradu 

 

I.  Inkret – kakve su mogućnost izgradnje sportske dvorane u Područnoj školi Druškovec 

Načelnik – postoji načelni dogovor sa Varaždinskom županijom za tu dvoranu, kao i za druge 

osnovne škole tipa i veličine Druškovec. Sa pročelnikom Huđekom je dogovoreno da će on 

dati izraditi idejni projekt dosta brzo i da će Općina Maruševec sudjelovati sa 50% u 

sufinanciranju tog projekta. 

 

J. Vrbanec – dio Maruševca ima vod struje dolje od strane Dvorca Maruševca. Sada je tu 

posađena šuma, te će ova posađena šuma  jako brzo izrasti i postojati će problem za taj vod. 

Da li se na toj lokaciji smjela posaditi šuma i da li je vlasnik za to ishodio potrebno odobrenje. 

 

Načečnik – HEP je od tog voda odustao. Tornjić u Kapelcu je prestara TS i tu se ide sa 

rekonstrukcijom. Tako je Općina Maruševec osigurala HEP-u zemljište na vrtu kod zgrade u 

Kapelcu i podzemnim kablom će se spojiti TS 1 i TS 2 i onda će se skinuti taj dalekovod na 

Otavama u Maruševcu zbog nedostupnosti. 

 

V. Bahun – da  li će se riješiti navodnjavanje nogometnog igrališta na Metalcu 

Načlenik – sa Hrvatskim vodama se dogovara da dobijemo bušotinu za navodnjavanje 

igrališta. Trenutno je izvođač radova na igralištu i on ima obavezu da mora uspostaviti 

travnjak na igralištu. 

V. Bahun – naša Općina ima autobusna stajališta, da li su ta autobusna stajališta u našoj 

nadležnosti. Na tim autobusnim stajalištima su plakati, čiji su to plakati i tko je odobrio 

njihovu postavu.  

Načelnik – to nisu naše nadstrešnice na autobusnim stajalištima nego su to nadstrešnice u 

vlasništvu i nadležnosti ŽUC-a, osim nadstrešnice u Jurketincu, koja je u nadležnosti Općine 

Maruševec. Postavljeni plakati su također u nadležnosti ŽUC-a te oni koji postavljaju plakate, 

navedenu postavu rješavaju sa ŽUC-om. 

V. Bahun – zašto komunalni redar prijeti onima koji postavljaju plakate na tim autobusnim 

stajalištima ako to nije u nadležnosti Općine Maruševec 

Načelnik – Postavljanje plakata je stvar lijepog ponašanja i nekakvog komunalnog reda i zato 

to i komunalni redar nadzire. 
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V. Bahun – da li komunalni redar ima pravo kažnjavati i opominjati ljude u vezi postave 

plakata na autobusnim stajalištima 

D. Korpar – autobusna stajališta nalaze se na javnoj površini, a obveza komunalnog redara je 

kontrolirati i nadzirati komunalni red na svim javnim površinama. Ukoliko se autobusna 

stajališta ili oglasne ploče plakatiraju suprotno odredbama Odluke o komunalnom redu i ako 

se time narušava komunalni red, komunalni redar ima obvezu opomenuti i prekršajno kazniti 

počinitelja prekršaja. Ovaj tjedan uplaćena je upravo kazna od jednog takvog prekršitelja 

kojeg je kaznio komunalni redar.  

 

M. Možanić – u kojoj je fazi projekt sanacije klizišta kod Doma kulture Općine Maruševec 

Načelnik – potpisan je ugovor sa izvođačem radova i idućeg tjedna kreću radovi. Radi se o 

projektu koji je prijavljen Hrvatskim vodama i kojeg sufinanciraju Hrvatske vode. 

M. Možanić da li će onda zajedno sa sanacijom klizišta riješiti i onaj odron iznad Doma 

kulture 

Načelnik – zatražiti će se ponuda od izvođača radova i za sanaciju tog odrona, tako da će se i 

to odmah riješiti 

 

D. Kišić – za projekt postave LED svjetiljki, načelnik je izjavio da je vrijednost projekta 

612.000 kuna, a sada je rečeno da je vrijednost projekta 498.000 kuna. Kako je došlo do te 

razlike. 

Načelnik – za odabir izvođača radova proveden je postupak jednostavne nabave. Pristigle  su 

4 ponude i  najpovoljnija ponuda bila je ponuda Kabel mont d.o.o. iz Domašinca. Ponuda je 

zadovoljavala sve uvjete propisane natječajem. Ponudili su philipsove svjetiljke koje 

ispunjavaju sve specifikacije i tehničke karakteristike propisane troškovnikom i projektom. 

 

D. Kišić – da li je još uvijek aktualan ovaj projekt gerontodomaćica. Bilo bi dobro da i mi 

pokrenemo taj projekt budući da imamo dosta staračkih domaćinstava, koja bi sigurno trebalo 

uključiti u taj projekt. Zna da su i korisnici tih usluga zadovoljni, kao i žene koje pružaju te 

usluge. Većina susjednih općina kao što su Bednja, Donja voća i druge su isto uključene u taj 

projekt i svi su jako zadovoljni. Da li je to još uvijek aktualno i da li se i mi možemo uključiti 

u taj projekt za naša staračka domaćinstva. Nadalje je pitanje da li ima još kakvih novosti oko 

novih projekata na području Općine Maruševec u periodu od prošle sjednice, budući da su 

prošla već gotovo tri mjeseca, da li se što u međuvremenu što novo dogodilo. 

 

Načelnik – Općina Maruševec prijavila je projekt gerontodomaćica zajedno sa Crvenim 

križem Varaždinske županije. Projekt je odobren i prihvaćen od strane Ministarstva i projekt 

se uspješno provodi na području Općine Maruševec.  Imamo zaposlene tri gerontodomaćice i 

svaka ima 5-6 korisnika i one to odrađuju. Bilo je problema sa zapošljavanjem 

gerontodomaćica, odnosno sa pronalaskom žena koje ispunjavaju tražene uvjete na Zavodu za 

zapošljavanje, tako da je Crveni križ tri puta ponavljao natječaj, dok nismo uspjeli pronaći 3 

osobe sa područja Općine Maruševec. Problem je bio i sa dobivanjem pristanka starijih ljudi 

za ulazak gerontodomaćica u kuću jer  teško je  dobiti pristanak starih ljudi da im se ulazi u 

kuću. Međutim to je sve riješeno i projekt se uspješno provodi da našem području. 

 

D. Kišić – kod evenata u organizaciji Općine Maruševec vidi da tu gotovo uvijek prisutan 

jedan dečko iz Stažnjevca koji na tim eventima koordinira oko svega. Pitanje je da li on to 

volontira i odrađuje besplatno ili se taj njegov rad njemu honorira. Ako je potrebno za te 

poslove može se angažirati i netko sa područja Općine Maruševec ili djelatnici Markom-a. 

Načelnik – radi se o Nikoli Sedlaru i on iz Proračuna ne dobiva niti kunu i nikada nije dobio 

nikakva sredstva za svoj rad i angažman i sve to odrađuje volonterski na dobrovoljnoj osnovi. 
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Mi takvoga na našem području koji bi to odrađivao nemamo, a ako netko želi to raditi 

zabadava neka se samo javi i mi ćemo ga angažirati. 

 

M. Klapša – želi odgovoriti na pitanje o novim projektima. Trenutno radi na projektu Europa 

za građane i to bi u ponedjeljak trebalo biti prijavljeno. Vrijednost projekta je preko 10.000 

EUR-a  i idemo u prijavu projekta sa partnerom iz Madžarske. Prijavljen je i projekt – 

Videonadzor javnih površina koji je prijavljen na javni poziv Fonda za zaštitu okoliša i 

energetsku učinkovitost.  Navedenim projektom planira se postavljanje 10-tak kamera na 

javnim površinama na području Općine Maruševec. Vrijednost projekta je 480.000 kuna. 40% 

vrijednosti projekta sufinancirao bi Fond za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost. 

Općina Maruševec je zajedno sa nekoliko općina i gradom Lepoglava ušla u projekt razvoja 

infrastrukture širokopojasnog interneta u područjima u kojima ne postoji dostatan 

komercijalni interes operatera za ulaganja. Prošli put je bila spominjana Općina Sračinec koja 

je  pripremu svog projekta platila 200.000 kuna, a Općina Maruševec je pripremu ovog 

projekta financirala sa 25.000 kuna, projekt je spreman i čeka se objava poziva da se projekt 

prijavi. Nositelj projekta je Donja Voća jer to nam daje dodatne bodove s obzirom na njihovu 

nerazvijenost. Vrijednost projekta je preko 12 milijuna kuna. 

Odobren nam je projekt WiFi4EU u vrijednosti od  112.000 kuna i do kraja godine to bi 

trebali postaviti u javnim objektima. Sa inženjerima i električarima obiđene su sve lokacije i 

čeka se njihova ponuda. 

 

M. Fatiga – ima pitanje vezano uz upite građana. U općinsku zgradu je jedanput mjesečno 

dolazila patronažna sestra mjeriti tlak, a sada prema objavljenim informacijama toga više 

nema. Da li je to stvar trenutnih godišnjih odmora ili je nešto drugo u pitanju. 

Načelnik – mjerenje tlaka u prostorijama Općine Maruševec odrađivala je patronažna sestra 

svaki drugi četvrtak u mjesecu. Na naš upit zašto više neće biti mjerenja za građane u 

prostorijama općinske zgrade, patronažna sestra je odgovorila da će to sada raditi u domu 

zdravlja i mi smo stavili sada takvu obavijest za građane na vrata. On ne zna zašto je to tako. 

 

M . Fatiga – vidi da je most u Maruševcu gotov, pitanje je tko je financirao izradu navedenog 

mosta. 

Načelnik je odgovorio da je vrijednost radova iznosila cca 222.000 kuna a radove zajednički 

sufinanciraju Hrvatske vode sa 60%  i Općina Maruševec sa40%.  

 

M. Fatiga – postavio bi pitanje vezano uz novinski članak koji je dao objaviti predsjednik 

Općinskog vijeća Josip Špoljar. Da li je potrebno da takvi članci koji ocrnjuju rad Općine 

budu objavljeni od strane predsjednika Općinskog vijeća, moli komentar načelnika. 

Načelnik – teško mu je dati bilo kakav komentar na taj članak. Zna da on i zamjenik načelnika 

odmah od početka svog mandata rade u dobroj vjeri u interesu i na dobrobit i razvoj Općine 

Maruševec i tako će nastaviti i dalje. Tu u članku se izlazi i sa nečijim osobnim imenom i 

prezimenom, a što je neshvatljivo jer to  Zakon o zaštiti osobnih podataka izričito zabranjuje. 

Nije primjereno da se takve stvari rade. Nečiji angažman u Općini u prvom redu ovisi o njemu 

samome i ne bi to dalje komentirao. Uglavnom, razočaran je. 

 

Predsjednik je za sjednicu predložio slijedeći 

 

 

                                                                 DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika sa 16. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 30. 

svibnja 2019.g. 
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2. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća Uprave groblja – „Markom“-a d.o.o. o 

realizaciji Programa redovnog i investicijskog održavanja groblja u Maruševcu i 

Druškovcu za 2018. godinu 

3. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o poslovanju Markom-a d.o.o. sa 

prihodima i rashodima u razdoblju od 01.01.2018. do 31.12.2018.g. 

4. Donošenje Zaključka o odobravanju komunalnom poduzeću „Markom“ d.o.o. 

prolongacije korištenja odobrenog minusa na žiro-računu 

5. Donošenje Odluke o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Proračuna Općine Maruševec za  

razdoblje od 01.01.2019. – 30.06.2019.g. 

6. Izvješće općinskog načelnika o utrošku sredstava proračunske zalihe za razdoblje od 

01.01.2019. – 30.06.2019.g. 

7. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu općinskog načelnika za razdoblje od 

01.01.2019. – 30.06.2019.g.  

8. Donošenje Odluke o sufinanciranju Programa produženog boravka učenika u Osnovnoj 

školi „Gustav Krklec“ Maruševec u šk. godini 2019./2020.g. 

9. Donošenje Odluke o komunalnom redu na području Općine Maruševec 

10. Donošenje Odluke o agrotehničkim mjerama i mjerama za uređivanje i održavanje 

poljoprivrednih rudina 

11. Donošenje Odluke o izgledu i sadržaju službene iskaznice, značke te izgledu službene 

odore komunalnog redara 

12. Donošenje Odluke o povjeravanju obavljanja komunalnih djelatnosti 

13. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o određivanju komunalnih 

djelatnosti koje se obavljaju na temelju ugovora 

14. Donošenje Plana djelovanja Općine Maruševec u području prirodnih nepogoda za 2019. 

godinu 

15. Donošenje Zaključka o izmještanju dijela javnog dobra u općoj uporabi – nerazvrstanih 

cesta čkbr. 2161 i 1928/44, obje k.o. Druškovec na novu lokaciju 
 

 

Općinsko vijeće jednoglasno je prihvatilo predloženi dnevni red.  

 

 

Točka 1. 

T. Korpar – nije zbog obaveza bio na prošloj sjednici Općinskog vijeća, a vidi iz zapisnika da 

je diskutabilna bila točka 4., te želi ovim putem iskazati svoje mišljenje vezano uz ovu točku 

dnevnog reda. Njegovo mišljenje je da je legitimno pravo zamjenika načelnika da se on 

zaposli, ali smatra da se trebalo ići najprije sa minimalnim koeficijentom, a onda ako bi se 

pokazali rezultati,  išlo bi se sa povećanjem koeficijenta, a ne da se odmah odredio  

maksimalni koeficijent za plaću zamjenika načelnika. 

 

Primjedbi na zapisnik sa 16. sjednice Općinskog vijeća nije bilo. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

                                                     ZAKLJUČAK 

Usvaja se zapisnik sa 16. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 30. svibnja 

2019. godine. 
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Točka 2. 

Z. Kukec – Izvješće Uprave groblja – „Markom“.-a d.o.o. o realizaciji Programa redovnog i 

investicijskog održavanja groblja u Maruševcu i Druškovcu za 2018. godinu dostavljeno je 

svim vijećnicima i stoji na raspolaganju ako tko ima kakvo pitanje. 

T. Korpar – nije zamijetio neke problematične iznose iz Izvješća na Skupštini Markom-a., pa 

bi molio sada tumačenje tih iznosa. Sveukupni prihodi zbroj je točan, ali neto prihod nije 

točan. Ukupno naplaćeno u 2018.g. također nije točno. Kad se zbroje rashodi a, b, c, d, e – ne 

dobije se ukupni rashod koji je naveden.  

- Z. Kukec odgovorio je da se na prihode od prodaje otpadnog željeza ne obračunava PDV i 

zato je tu razlika. Također u ukupno naplaćeno putem ovrha ulazi i kamata koja se prema 

zakonu obračunava kod ovrha. 

 

- Z. Kukec - Provjeriti će točno sve stavke i čistopis Izvješća biti će dostavljen vijećnicima u 

materijalima za iduću sjednicu Općinskog vijeća. 

 

Općinsko vijeće sa 12 glasova za i 1 suzdržan donosi 

 

ZAKLJUČAK 

                                               

I 

Prihvaća se Izvješće Upravitelja groblja – «Markom»-a d.o.o. o realizaciji  Programa 

redovnog i investicijskog održavanja groblja u Maruševcu i Druškovcu za 2018. godinu. 

 

 

II 

Izvješće iz točke I sastavni je dio ovog Zaključka. 

 

 

 

 

Točka 3. 

T. Korpar – i  u Izvješću o poslovanju Markom-a d.o.o. za 2018. godinu također  treba 

počistiti određene stavke 

 

Z. Kukec – i tu će još jedanput provjeriti stavke i ako bude ispravka čistopis Izvješća biti će 

također dostavljen vijećnicima u materijalima za iduću sjednicu Općinskog vijeća 

 

Općinsko vijeće sa 12 glasova za i 1 suzdržan  donosi 

 

ZAKLJUČAK  

 

I 

Prihvaća se Izvješće o poslovanju „Markom“-a d.o.o. za razdoblje od 01.01. do 31.12.2018.  

godine. 

 

II 

Izvješće iz točke I sastavni je dio ovog Zaključka. 
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Točka 4. 

Z. Kukec – Markom ima oduvijek odobreni minus u banci, a isti se koristi samo u slučajevima 

kada treba po predračunu plaćati određenu robu ili slično, a za redovno poslovanje taj 

odobreni minus se ne koristi 

 

Općinsko vijeće sa 12 glasova za i 1 suzdržan donosi 

 

ZAKLJUČAK 

 

I 

Odobrava se da trgovačko društvo MARKOM d.o.o., Biljevec 1A, 42243 Maruševec, OIB: 

69577835534 i nadalje koristi u Privrednoj banci Zagreb d.d. kreditno zaduženje do 75.000,00 

kuna – kratkoročni kredit – dopušteno prekoračenje po transakcijskom računu broj 

HR6423400091110811746  zaključno do 01.12.2020. godine. 

 

II 

Zaključak stupa na snagu danom donošenja. 

 

 

Točka 5. 

J. Špoljar – predsjednik Općinskog vijeća - Njegov prijedlog načelniku bio je da se pismeno 

pripremi izvještaj i obrazloženje  za sve stavke prihoda koje su indeksno manje od 50% i za 

sve stavke rashoda koje su veće od 100%  indeksnih poena  

 

Načelnik – ovo je polugodišnje izvješće o izvršenju proračuna i tu se ne može svaka stavka 

bilo u prihodovnom, bilo u rashodovnom dijelu ispuniti točno sa 50%. Znamo da su određeni 

projekti u tijeku, za određene projekte sredstva će biti doznačena krajem godine, određene 

naplate također idu u drugom dijelu godine, tako da se proračunska godina nikako ne može 

podijeliti sa 30.06. na pola. Za bilo koju stavku u bilo kojem trenutku u računovodstvu u 

Jedinstvenom upravnom odjelu može se vidjeti kakvo je njezino stanje i svako odstupanje. 

Svi vijećnici koji imaju konkretna pitanja za određene stavke mogu ih sada postaviti i može se 

dati odgovor ili sada na sjednici ili u pisanom obliku. 

 

D. Kišić – znamo da se u prvom polugodištu uvijek Proračun puni manje od drugog 

polugodišta. Tu sada izvršenje oko 30% od planiranog i to je jako dobro. Vidi da je na stavci 

porez na kuće za odmor veliko povećanje, to je jako dobro ispunjeno, pa postavlja pitanje iz 

koje osnove se tu dogodilo ovo povećanje. 

Načelnik – bilo je još prije dvije godine rečeno da se sa ovim porezom  mora  obuhvatiti sve 

vlasnike objekata za odmor na području Općine Maruševec i na tome se radilo da se naplata 

ovog poreza pravilno odradi. Vodili smo borbu sa Dvorcem Maruševec  za naplatu ovog 

poreza i dobili smo konačno taj spor, stiglo je pravomoćno rješenje i dobili smo na ime tog 

poreza uplatu od 100.000 kuna za dvorac Maruševec. 

 

T. Korpar – na strani 9. – 1% prihoda od ukupno naplaćenih poreza i prireza na dohodak, da li 

se to odnosi na naplatu prihoda iz stavke 6111 – porez i prirez na dohodak od nesamostalnog 

rada, jer ako je tako tu bi trebalo bit 57.972 kune  

Načelnik – to se odnosi na porez i prirez na dohodak od nesamostalnog rada, to je 1% koji si 

automatizmom naplaćuje sama Porezna uprava i mi tu ne možemo utjecati, razlika je uvijek 

moguća jer se ta naplata ne zatvara u istom danom. 
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T.  Korpar – na str. 9. stavka -ostali nespomenuti financijski rashodi izvršena je sa 293,31%. 

Da li se taj dio odnosi na stalnu pričuvu. 

Načelnik – to je stalna pričuva 

T. Korpar – str. 11. – Ova tri navedena projekta vidimo da su ostvarena sa 0% Za projekt 

Europa za građane rečeno je da će se sada prijavljivati, interesira ga što je sa ova preostala 

dva projekta, gdje se tu stalo 

Načelnik za projekt Promocija zdravlja i prevencija kardiovaskularnih bolesti na području 

Općine Maruševec čeka se još odgovor Ministarstva zdravlja, a projekt Recikliraj i profitiraj 

upravo kreće u realizaciju, ovih dana biti će održana uvodna konferencija i onda dalje sve 

projektom planirane aktivnosti.  

T. Korpar – na str. 12. vidimo da je stavka sportski i rekreacijski tereni prekoračena, na što se 

to odnosi 

Načelnik – imali smo aktivnosti na uređenju igrališta u Jurketincu, u Maruševcu na Ločnjaku i 

u Novakima. Lani smo najavljivali uređenje tih terena i to je sada realiziranom, a rebalansom 

će se stavka povećati.  

T. Korpar – izdaci za javna glasila, na što se to odnosi 

D. Korpar – to se odnosi na obave akata Općine Maruševec u Službenom vjesniku 

Varaždinske županije, a što nam je zakonska obaveza 

T. Korpar – proširenje groblja u Druškovcu, tu je isto više utrošeno, na što se to odnosi 

Načelnik – tu je izvršena druga faza radova na proširenju groblja u Druškovcu  

T. Korpar – na str. 17. – stavka rashodi u svezi proslave Dana Općine također je povećana, na 

što se odnosi povećanje 

Načelnik – povećana je stavka jer smo imali dodatne izvođače, također bio je koncert i 

predstava. 

T. Korpar – već drugu godinu je povećana potrošnja plina u društvenom domu u Maruševcu, 

da li je to u pitanju kvar ili se stvarno više plina troši 

Načelnik – u društvenom domu u Maruševcu je povećana potrošnja plina jer je plin morao biti 

uključen u zimskom periodu jer su se već ranije bile cijevi smrznule zbog loše izolacije, ali tu 

sada ide energetska obnova objekta i potrošnja plina svesti će se u normalne okvire 

T. Korpar – u MO I – došlo je do povećanja stavke održavanje poljskih puteva 

Načelnik – MO I tražio je šudranje i porezivanje poljskih puteva i to se odradilo. Isto je 

predsjednik MO I tražio i kasnije opravdao. 

T. Korpar – MO IV  ima povećanje stavke usluge tekućeg i investicijskog održavanja 

društvenog doma Cerje Neboje i stavka je realizirana sa 320% i asfaltiranje parkirališta ispred 

društvenog doma Cerje Nebojse koje je isto realizirano sa 362m41% 

Načelnik – radilo se o uređenju prostora ispred i oko društvenog doma u Cerju Nebojse, 

postavljeni su tlakavci, obrubljena je i uređena zelena površina i uređen je parking sa strane 

uz društveni dom 

T. Korpar – većina stavki za radove i ostale komunalne aktivnosti u MO V realizirana je sa 

nula ili sa samo 10 %. Moli objašnjenje. 

Načelnik – Vijeće Mjesnog odbora V se prije mjesec dana sastalo prvi put nakon dvije godine 

i to na njegovo inzistiranje. Bez plana i zahtjeva MO nažalost nije se na tom području niti 

moglo provoditi aktivnosti. Sada se tamo počelo raditi i radovi su u tijeku, a za iste još 

Markom nije ispostavio račun, tako da se ti radovi niti ne mogu vidjeti u ovom polugodišnjem 

izvješću.   

T. Korpar – Predlaže, kao što je već i gospodin Špoljar ranije rekao,  da se ubuduće ovi 

indeksi koji odstupaju od plana komentiraju i obrazlože u materijalima uz Izvješće o izvršenju 

proračuna, jer je to i zakonska obaveza i sastavni dio izvješća, kako ubuduće  ne bi trošili 

vrijeme na ispitivanje 
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Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

   

                                                          O  D  L  U  K  U 

      

                                                                      I 

Prihvaća se Izvješće o izvršenju Proračuna Općine Maruševec za razdoblje od 01.01.2019. – 

30. 06. 2019. godine. 

                                                                      II 

              

Izvješće o izvršenju Proračuna Općine Maruševec za razdoblje od 01.01.2019. do 30.06.2019. 

i tablični dio izvršenja Proračuna Općine Maruševec čine sastavni dio ove Odluke. 

 

                                                                      III 

Ova Odluka objaviti će se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“. 

 

 

 

 

Točka 6. 

J. Špoljar - ovdje ste u prilogu dobili račune koji se odnose na stavke iz Izvješća o utrošku 

sredstava proračunske zalihe 

Načelnik - Imamo sedam stavaka i za svaku stavku može dati obrazloženje. Tu su priloženi 

računi koje je predsjednik Općinskog vijeća tražio da se prilože, pa ako tko ima kakvih 

pitanja, može odmah dati obrazloženje i odgovor 

D. Kišić – prva stavka cerada, kakva je to cerada nabavljena od Grafoproma i zadnja stavka 

koja se odnosi na račune Ljekarne u Maruševcu 

Načelnik – to je cerada sa natpisom Općina Maruševec nabavljena za dvoranu Osnovne škole 

u Maruševcu, a  računi su za trakice za mjerenje šećera za patronažnu sestru 

T. Korpar – izlet za darivatelje krvi, da li tu mogu ići na izlet baš svi bez obzira na to koliko 

puta su dali krv, ili ne bi bilo bolje da se izlet ograniči samo na one koji su imali 20-30 

darivanja krvi, ili da se organizira nekakvo druženje za njih jer to sada ispada dosta velika 

stavka jer smatra da ne bi izlet isključivo trebao biti motivacija nekome za dobrovoljno 

davanje krvi.  

Načelnik – on smatra da je dobrovoljno darivanje krvi jedan humanitaran čin. Općina 

Maruševec svake godine do sada je tim ljudima plaćala izlet, to je napravila i ove godine. 

Predsjednik Društva Crvenog križa Maruševec je tražio tri ponude za izlet i od tih ponuda su 

si oni sami odabrali kamo će ići, nakon toga zatražena je suglasnost ravnateljice Gradskog 

društva Crvenog križa Ivanec gđe. Ruhek za taj izlet  i ona je dala suglasnost na to. Ako vi 

smatrate da ti ljudi iduće godine ne trebaju ići na izlet, ja ću tim ljudima reći da oni iduće 

godine ne mogu ići na izlet jer su dali premalo puta krv. A što sa onima koji ne žele ići na 

izlet a dali su 20 puta krv. 

V. Bahun – bili su 2-3 puta na izletu do sada. 

Načelnik – svake godine je Općina platila izlet dobrovoljnim darivateljima krvi. 2017. godine 

išao je manji autobus, a 2018. i 2019.g. išao je veći autobus. Bilo je čak rečeno da određeni 

ljudi vode cijele obitelji na taj izlet, ali ako Crveni križ da suglasnost na taj spisak tko je on da 

taj spisak osporava. Događa se da i ljudi zbog određenog zdravstvenog razloga neki put ne 

mogu dati krv, da li im zato osporavati pravo da idu na izlet. 

T. Korpar – za broj 6. dao je račun Marko Blažunaj koji je u upravi te firme i u srodstvu je sa 

zamjenikom načelnikom. Vidio je u googlu da ima i jeftinijih takvih stvari. 
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M. Klapša – možda ima i jeftinije opreme, ali tu ulazi u račun i postava i ugradnja kompletne 

opreme i rok za dobavu i postavu je bio 4 dana. To je bila dobava i postava u dvorani Općine 

Maruševec za svečanu sjednicu. 

Načelnik – dobili ste u materijalima i  obrazloženje uz račun Geodetskog zavoda Rijeka za 

uslugu  izmjere kvadrature obveznika komunalne naknade. Razlika je 316 % od izmjerenih i 

stvarnih površina. Utvrđeno je i 6 obveznika komunalne naknade koji uopće nisu zaduženi za 

komunalnu naknadu. Da bi se to sve oporezovalo i naplatila komunalna naknada, za 0,6 

godina bio bi povrat sredstava, znači za cca pola godine. 

Sada idemo u pregovore sa Hrvatskim vodama da i oni sufinanciraju 50% tih troškova za 

mjerenje na cijelom području Općine Maruševec. To najprije treba riješiti i usuglasiti  i onda 

se ide u javnu nabavu za tu uslugu i mjerenje će raditi onaj tko da najpovoljniju ponudu za tu 

uslugu. To se iduće godine može odraditi. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

                                                                  ZAKLJUČAK 

 

                                                                            I 

Prihvaća se Izvješće općinskog načelnika o utrošku sredstava proračunske zalihe Proračuna 

Općine Maruševec u razdoblju od 01.01. – 30.06.2019. godine. 

 

 

                                                                          II 

Izvješće iz točke I sastavni je dio ovog Zaključka.                                                    

 

 

 

 

 

Točka 7. 

Načelnik je podnio Izvješće o svome radu za razdoblje od 01.012019. do 30.06.2019.g. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

                                                          ZAKLJUČAK 

                                                                       I 

Prihvaća se Izvješće o radu općinskog načelnika Općine Maruševec za razdoblje od  

1. siječnja 2019. do  30. lipnja 2019. godine. 

 

                                                                      II 

Izvješće iz točke I sastavni je dio ovog Zaključka. 

 

 

 

Točka 8. 

D. Kišić – koliko mi plaćamo za sufinanciranje Programa produženog boravka učenika u 

našim školama. Iz obrazloženja pročelnika Varaždinske županije  Miroslava Huđeka u kojem 

navodi broj djece u svakoj pojedinoj školi i procijenjeni trošak  za održavanje programa u 

pojedinoj školi, vidljivo je da ispadaju različiti iznosi troškova po učeniku u svakoj školi. Nije 

mu jasno zašto ta cijena nije ista po učeniku u svim školama, zašto postoje te razlike.  
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Načelnik je odgovorio da je ciljana skupina za održavanje produženog boravka u školi – 28 

učenika. Budući da su tu prisutni fiksni troškovi koji postoje bez obzira na broj učenika i oni 

se baziraju na 28 učenika, ispada da je cijena održavanja produženog boravka po učeniku 

manja tamo gdje ima više učenika, a viša tamo gdje ima manje učenika, jer se ukupni trošak 

dijeli na manji broj djece. Najnepovoljnije je ako se npr. U jednoj školi prijave 32 učenika za 

produženi boravak jer tu odmah trebaju biti dvije grupe i troškovi odmah rastu. Roditelji 

učenika sudjeluju u sufinanciranju sa 350,00 kuna mjesečno, Varaždinska županija sa 100,00 

kuna, a razliku snosi Općina Maruševec. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ODLUKU 

o sufinanciranju Programa produženog boravka učenika 

u Osnovnoj školi „Gustav Krklec“ Maruševec u šk.god. 2019./2020. 

 

 

 

Točka 9. 

D. Korpar – obrazložila je prijedlog Odluke o komunalnom redu na području Općine 

Maruševec 

J. Vrbanec – članak 11. govori da naselja, ulice i trgovi moraju biti označeni imenom a zgrade 

moraju biti obilježene brojevima, budući da mi nemamo u svim naseljima ulice, da li to znači 

da moramo uvesti ulice. 

D. Korpar – odgovorila je da se naselja koja nemaju ulice označavaju samo imenom naselja, 

ali moraju biti označena, a samo tamo gdje postoje ulice i trgovi moraju se označiti i te ulice i 

trgovi. Ovaj članak govori samo o obvezi označavanja postojećih naselja, ulica i trgova. 

V. Bahun – komunalni redar mora imati nalog da bi mogao nekoga legitimirati, odnosno da bi 

mogao zatražiti nečije osobne dokumente, bez naloga na svoju ruku on to nema ovlaštenje 

raditi 

D. Korpar – odgovorila je da su ovlasti komunalnog redara jasno definirane novim Zakonom 

o komunalnom gospodarstvu i on ima pravo u provedbi nadzora nad provedbom odluke o 

komunalnom redu zatražiti i pregledati isprave na temelju kojih može utvrditi identitet stranke 

kao i drugih osoba nazočnih prilikom nadzora. Pročitala je članke 109.-112. Zakona o 

komunalnom gospodarstvu koje se odnose na komunalnog redara. 

I. Inkret – obrazložio je svoj prijedlog amandmana na prijedlog Odluke o komunalnom redu 

na području Općine Maruševec. Navedenim amandmanom zabranilo bi se nedjeljom i 

državnim praznicima košenje trave motornim kosilicama, piljenje drva i slične radnje 

strojevima koji uzrokuju buku. Neke zapadne države već odavno imaju to regulirano i tamo je 

to normalno. 

Ž. Krobot – sve je to uredu i na zapadu je tako. Nije to ništa loše i to je u skladu s našim 

kršćanskim odgojem, ali s obzirom da se tu predlaže ta zabrana nedjeljom i državnim 

praznikom, bilo bi jako neugodno da nekome pošaljemo komunalnog redara zašt što je na 

državni praznik uključio kosilicu ili motorku. Sve je to u redu ali to još uvijek u našoj sredini 

nažalost nije prihvatljivo jer tu će onda početi susjed susjeda prijavljivati . Možda bi to bilo 

dobro, ali ako to stavimo i za državni praznik to će ljude revoltirati i to će biti kontra efekat. 

D. Kišić – 99% ljudi poštuje nedjelju jer su katolici, slaže se sa Željkom da ako neki namet 

sada stavimo možda bude izazvalo kontr aefekat. Tu je već i pitanje rada trgovina nedjeljom, 

što niti država nije mogla zabraniti, tako da bi i za nas to mogao biti problem. 

Načelnik – za vrijeme vjerskih blagdana to se poštuje, ali državni praznik svi čekaju da idu 

nešto napraviti. 
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I. Inkret – nije niti namjera bila da se odmah počinitelja kažnjava, ali može ga se usmeno 

opomenuti i reći mu da nije uredu i u skladu s komunalnim redom ako pravi buku i sl. 

 

Predsjednik je dao na glasanje prijedlog amandmana koji je predložio vijećnik Ivica Inkret 

- Glasanje: 1 glas „za“,  5 „protiv“ i 7 „suzdržani“ 

- Amandman nije prihvaćen 

 

 

Općinsko vijeće sa 12 glasova za i 1 suzdržan donosi 

 

ODLUKU 

O KOMUNALNOM REDU 

NA PODRUČJU OPĆINE MARUŠEVEC 

 

 

 

Točka 10. 

D. Kišić – tko će obavljati funkciju poljoprivrednog redara, tko ima te ovlasti i kako će se to 

honorirati, moli malo pojašnjenje toga. 

D. Korpar – poslove poljoprivrednog redara, kao i do sada obavljati će komunalni redar, to će 

se urediti i Pravilnikom o unutarnjem redu JUO Općine Maruševec, tako je bilo i do sada 

obavljati će  

T. Korpar – u članku 18. navedeno je da su vlasnici ili posjednici poljoprivrednog zemljišta 

dužni brinuti o održavanju poljskih putova koje koriste, zatim se dalje navodi u točki 2. i 3. da 

se pod održavanjem poljskih puteva smatra osobito nasipavanje oštećenih dionica i udarnih 

rupa odgovarajućim materijalom i čišćenje i održavanje odvodnih kanala i propusta. Da li to 

sada znači da obvezu održavanja poljskih puteva koju je do sada imala Općina preuzimaju 

vlasnici poljoprivrednog zemljišta. 

D. Korpar – u članku 18. pod održavanjem poljskih puteva nasipavanjem oštećenih dionica i 

udarnih rupa odgovarajućim materijalom misli se isključivo na situaciju ako korisnik odnosno 

vlasnik poljoprivrednog zemljišta ošteti put, u tom slučaju dužan je to oštećenje sanirati i 

nasipati odgovarajućim materijalom, tu se ne misli na redovno održavanje poljskih puteva, to 

je i dalje obaveza Općine kao vlasnika puta. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  

 

ODLUKU 

O AGROTEHNIČKIM MJERAMA I MJERAMA 

ZA UREĐIVANJE I ODRŽAVANJE POLJOPRIVREDNIH RUDINA 

 

 

 

 

Točka 11. 

D. Korpar obrazložila je prijedlog Odluke o izgledu i sadržaju službene iskaznice, značke te 

izgledu službene odore komunalnog redara 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 
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ODLUKE 

o izgledu i sadržaju službene iskaznice,  

značke te izgledu službene odore komunalnog redara 

 

 

Točka 12. 

Načelnik je obrazložio prijedlog Odluke o povjeravanju obavljanja komunalnih djelatnosti. 

Istaknuo je da je Ivkom d.d. kao poduzeće u suvlasništvu Općine Maruševec izvršilo dopunu 

predmeta poslovanja te se doregistriralo za djelatnost održavanja javne rasvjete i predložilo 

suvlasnicima - jedinicama lokalne samouprave da se Ivkom-u d.d. povjeri komunalna 

djelatnost održavanja javne rasvjete. Budući da Općina Maruševec nema trenutno ugovor za 

održavanje javne rasvjete i u našem okruženju na tržištu niti nema potencijalnih izvođača tih 

radova, a mi smo kao Općina dužni osigurati redovno obavljanje tih komunalnih poslova, 

predlaže da se donese ova Odluka, temeljem koje će te poslove ubuduće obavljati Ivkom.  

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ODLUKU 

o povjeravanju obavljanja komunalnih djelatnosti 

 

 

 

Točka 13. 

Načelnik je obrazložio da je nastavno na prethodnu Odluku potrebno donijeti i Odluku o 

izmjenama i dopunama Odluke o određivanju komunalnih djelatnosti koje se obavljaju na 

temelju ugovora, a kojom će se komunalna djelatnost održavanja javne rasvjete izuzeti iz 

Odluke o određivanju komunalnih djelatnosti koje se obavljaju na temelju ugovora. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ODLUKU  

o izmjenama i dopunama Odluke o određivanju komunalnih djelatnosti 

koje se obavljaju na temelju ugovora  

 

 

 

 

Točka 14. 

D. Korpar obrazložila je prijedlog Plana djelovanja Općine Maruševec u području prirodnih 

nepogoda za 2019. godinu 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

 

ZAKLJUČAK 

I 

Donosi se Plan djelovanja Općine Maruševec u području prirodnih nepogoda za 2019. godinu. 

 

II 

Plan iz točke I. ovog Zaključka prilaže se istom i čini njegov sastavni dio. 
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Točka 15. 

D. Korpar obrazložila je prijedlog Zaključka o izmještanju dijela javnog dobra u općoj 

uporabi – nerazvrstanih cesta čkbr. 2161 i 1928/44, obje k.o.o. Druškovec na novu lokaciju 

 

S. Ivančević – vlasnik Ciglane nije još otkupio zemljišta od svih privatnih vlasnika za 

eksploatacijsko polje i sada im prijeti izvlaštenjem, a za to nema zakonske osnove, ne bi bilo 

dobro da se dogodi da ti vlasnici zemljišta ne će moći na svoje parcele ako se ovaj put 

izmjesti 

 

Načelnik – naša nerazvrstana cesta prolazi kroz njihovo eksploatacijsko polje. Sada se 

nerazvrstana cesta samo premješta iz samog eksploatacijskog polja uz rub eksploatacijskog 

polja. Sa ovim Zaključkom mi ne zadiremo u privatna zemljišta i zemljišta si Ciglana mora 

sama rješavati sa vlasnicima, tu Općina nema utjecaja. 

 

Općinsko vijeće sa 10 glasova za, 1 protiv i 2 suzdržana donosi 

 

Z A K L J U Č A K 

I 

Javno dobro u općoj uporabi – nerazvrstana cesta čkbr. 2161  k.o. Druškovec površine  

7270 m2 premješta se na novu lokaciju (izvan granica eksploatacijskog polja uz potok i spaja 

s postojećim putem koji sa zapadne strane dolazi od naselja do potoka), a sve sukladno prema 

Prijavnom listu i skici izmjere iz kolovoza 2019.g. izrađenoj od strane Geoizmjere d.o.o. iz 

Ivanca (koji su sastavni dio ovog Zaključka), na način da se navedena čestica javnog dobra 

ukida, a osniva se javno dobro u općoj uporabi – nerazvrstana cesta  na slijedećim česticama: 

čkbr. 2161/1, k.o. Druškovec površine 2037 m2, 

čkbr. 2161/2 k.o. Druškovec, površine 2545 m2, 

čkbr. 2161/3 k.o. Druškovec površine 2061 m2 i 

čkbr. 2161/4 k.o. Druškovec površine 2641 m2. 

 

                                                                           II 

Javno dobro u općoj uporabi – nerazvrstana cesta čkbr. 1928/44 k.o. Druškovec površine 755 

m2  zbog spajanja sa nerazvrstanim cestama iz točke I ovog Zaključka mijenja svoj oblik i 

površinu, sukladno Prijavnom listu i skici izmjere iz kolovoza 2019.g. izrađenoj od strane 

Geoizmjere d.o.o. iz Ivanca (koji su sastavni dio ovog Zaključka), te nova površina 

predmetnog javnog dobra u općoj uporabi – nerazvrstane ceste iznosi 583 m2. 

 

 

III 

Obvezuje se Ciglana Cerje Tužno d.o.o. iz Cerja Nebojse 2 da izvrši preseljenje javnog dobra 

u općoj uporabi – nerazvrstanih cesta  iz točke I. i II. ovog Zaključka, tako da predmetne 

nerazvrstane ceste na novoj lokaciji trasira, uredi, pošljunča kamenim agregatom i vrati u 

sadašnje stanje prometnice za promet vozila, a sve sukladno odredbama Zakona o gradnji 

(Narodne novine broj 153/13, 20/17 i 39/19) i Prostornog plana uređenja Općine Maruševec 

(„Službeni vjesnik Varaždinske županije“ broj 23/02, 27/06, 22/13 i 25/19) te da za vrijeme 

uređenja nove prometnice osigura i omogući nesmetani promet korisnicima po dosadašnjim 

nerazvrstanim cestama. 
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IV 

Ovlašćuje se općinski načelnik da sa Ciglanom Cerje Tužno d.o.o. iz Cerja Nebojse 2. sklopi 

sporazum o izvršenju obveze iz točke III ovog Zaključka. 

 

V 

Zadužuje se Ciglana Cerje Tužno d.o.o. iz Cerja Nebojse 2 da u vlastitom trošku nakon 

sklapanja sporazuma iz točke IV ovog Zaključka zatraži provedbu ovog Zaključka u 

zemljišno-knjižnim i katastarskim evidencijama. 

 

VI 

Ovaj Zaključak objaviti će se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sjednica je završila sa radom u 21:04 sati. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    Voditelj zapisnika                                                                                 PREDSJEDNIK 

                                                                                                           OPĆINSKOG VIJEĆA 

_____________________                                                         __________________________                                                     

/Dragica Korpar, mag.oec./                                                                    /Josip Špoljar, oec./ 


